
 
Postpensjonistene på Sunnmøre 

REFERAT FRA STYREMØTE  
2023 – 03.10. /Postterminalen 

 

Til stede: 

• Geir Gjelsten 

• Sølvi Lundal 

• Turid K. Gjerde 

• John Mogstad 
 
 

Forfall: 

• Ståle Eikrem 

• Per A. Ulvestad 

• Marie Gjerde 
 

Saksliste: 
54. Godkjenning av referat fra siste styremøte 
55. Referat og skriv 
56. Økonomisk oversikt 
57. Oppfølging/utsjekk av tidligere vedtak 
58. Oppdatering av nettsida 
59. Planlegging av neste medlemsmøte 
60. Planlegge julemøte 
61. Eventuelt 

 
Ad punkt 54 
Vedtak:  
Referatet fra styremøtet 05.09. godkjent. 
 
Ad punkt 55  
Mottatt takkekort fra jubilant Lars Johan Gloppholm.  Tekst og bilder fra medlemsmøte Stranda 21.9. 2023 ligg på 
facebook sida vår. Turid kopierer fra facebook og legg ut som nyhet på nettsida. 
 
Ad punkt 56 
Er i rute, har fortsatt kontroll på økonomien. 
 
Ad punkt 57 
Ingen tidligere saker å følge opp. 
 
Ad punkt 58 
Vedtak:  
Vi organiserer historiske referat som Agder.  Turid sjekker med Holger om han kan hjelpe oss. 
 
Ad punkt 59 
Medlemsmøte 17.10. på Herdhuset. Invitasjon godkjent (Vi tar vekk påmelding ved bruk av kontaktskjema. Det ligg 
melding på nettsida om at skjemaet ikke fungerer for tida). Kåseri om Storfjordens venner ved Kjell Ole Løseth. Løset 
ønsker ikke honorar, men heller en pengegave til Storfjordens venner. 
 
Vedtak:  
Turid sender ut invitasjon og tar påmelding. Sølvi ordner med lodd og gevinster.  John ordner Quiz/Anagram og Geir 
bestiller mat. Vi gir kr. 1.000,00 til Storfjordens venner istedenfor honorar. Turid legg ut nyhet om medlemsmøtet på 
nettsida og Sølvi legg ut på facebook. 
 
Ad punkt 60 
Turid har sjekka med Cafe Nova i Ulsteinvik om mulighetene for julebord i Ulsteinvik. Reservert 6.12. kl. 18:00, 
stipulert pris kr. 450,- til 500,- for julebuffet inklusiv kaffe og dessert. Sølvi har ikke vært i kontakt med Spjelkavik 
Panorama om pris og dato ennå. Vi har ikke besluttet om vi skal ha et eller to julebord. 
 
 
 



Vedtak: 
Vi sponser julebord/julelunsj med kr. 300,- pr. medlem. Turid sjekker på kafetreffet 5.10. om det fremdeles er 
interesse for å avvikle 2 julebord. 
 
AD punkt 61 
Spørsmål om hvordan få utbetalt tilskuddet fra Fagforbundet til medlemsmøtet på Stranda. Ståle deltok på telefon, 
han tar oppgava med å sjekke hva fagforbundet treng av billag for å utbetale pengene.  Ståle gir tilbakemelding til 
Sølvi om hva de treng. 
 
Tips til tema på neste medlemsmøte: kosthold og ernæring. Sølvi kontakter Ålesund kommune om de har 
ernæringsfysiolog som vi kan bruke. 
 
Geir opplyste om at han blir vekke i 3 måneder fra januar 2024.  Da treng vi ikke avvikle årsmøte i januar, da Geir er 
vekkreist uansett.  Turid sender e-post til valgkomiteen om at de bør starte på arbeidet.  Turid starter arbeidet med 
årsmelding, handlingsplan og aktivitetsplan. 
 
 
Møtet hevet kl. 13:45 

Neste styremøte: 31.10.2023/Postterminalen 

Turid Kristine Gjerde 
Sekretær 


